

# 《当代中国系列丛书-当代中国经济（俄）》

## 书籍信息

版次：1

页数：

字数：

印刷时间：2015年04月01日

开本：16开

纸张：胶版纸

包装：平装

是否套装：否

国际标准书号ISBN：9787508531137

丛书名：当代中国系列丛书

## 内容简介

1978年以来，中国经济实现了长达30多年的持续、快速增长，在全球经济中扮演日益重要的角色。当前中国经济发展已步入转型期，面临重大机遇和挑战。本书以中国60余年发展历程为切入点，重点阐述新世纪以来中国经济的发展变化，展示中国经济取得的成就，探讨中国经济发展道路。中国经济发展的成功和经验也是整个人类文明发展的重要组成部分。

Since 1978, Chinese economy has maintained a 30-year-plus continuous and rapid growth, and played an increasingly important role in global economy. Now Chinese economy has accessed the transformation period and been confronting major opportunities and challenges. With China's 60-year-plus development history as the entry point, the book elaborates Chinese economy's development and changes since the beginning of the new century, exhibits China's economic achievements and discusses Chinese economic development path. China's economic success and experience are also important part of the humankind's civilization development.

## 作者简介

武力，中国社会科学院当代中国研究所副所长、研究员、博士生导师。主要从事中国现当代经济史研究。主持和参加多项\*科研项目、国际合作项目。主要著作有《中华人民共和国经济史》（主编）、《中国共产党与当代中国经济发展研究》（独著）、《中国十个五年计划研究报告》（合著）等。

荣文丽，中国社会科学院研究生院在读博士生，主攻当代中国经济史。已发表论文多篇。

Wu Li, deputy director, research fellow and doctoral tutor of the Institute of Contemporary China Studies, CASS, is mainly engaged in researching China's contemporary economic history. He chaired and attended many state-level research projects and international cooperation projects. His main works include The Economic History of the PRC (chief editor), Researches on CPC and Contemporary Chinese Economic Development (author), and Research Reports on China's Ten Five-year Plans (co-author).

Rong Wenli, a PhD candidate at the Graduate School of CASS, focuses on contemporary Chinese economic history with many paper publications.



本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

[更多资源请访问www.tushupdf.com](http://www.tushupdf.com)